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PROTOKÓŁ NR VIII/15 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 29 października 2015 r.  
 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1300, zakończono o godz. 1540 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu i Andrzej Siwy – etatowy Członek Zarządu  
dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego. 
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, kierownicy 
jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę, 
c) przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 10 września 2015 

r. 
2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji.   

3. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 
b) stanowiska Komisji. 

4. Informacja Starosty Goleniowskiego z analizy oświadczeń majątkowych. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń majątkowych radnych 

Rady Powiatu w Goleniowie.   
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) realizacji przez Powiat Goleniowski wspólnie z gminami zadania polegającego na 
udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

b) uchwalenia programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2016, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Goleniowskiego, 

d) uchylająca uchwałę w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka 
drogi nr 4100Z Szczecin/przejazd kolejowy-skrzyżowanie z ul. Kablową oraz 
odcinka drogi nr 4104Z, 
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e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Goleniów na realizację zadania 
inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa układu drogowego w obrębie ulic: 
Słowiańskiej, Niemcewicza oraz Barnima I w Goleniowie wraz z infrastrukturą 
techniczną”, 

f) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy 
dofinansowaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach programu 
wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019”,(Sokolniki - Gmina Maszewo) 

g) wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy 
dofinansowaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach programu 
wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019”,(Wojcieszyn-Miętno, Gmina Nowogard) 

h) udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania 
inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi dojazdowej do Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących, boisk Orlik i hurtowni przy ul. Bohaterów Warszawy  
w Nowogardzie”, 

i) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę  
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., 

j) uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na 
lata 2015-2027, 

k) rozpatrzenia skargi nr rej. 6, 

l) rozpatrzenia skargi nr rej. 8, 

m) rozpatrzenia skargi nr rej 9. 

7. Blok informacyjny: 
a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

8. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

10. Zamkniecie obrad.  

III. Przebieg posiedzenia. 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia VIII sesji 
Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, 
dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych oraz prasę.  
 
Ad 1.b. Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba, przedstawił porządek obrad sesji  

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  
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Starosta Tomasz Kulinicz wniósł o wprowadzenie do porządku obrad sesji trzech 

projektów uchwał, które były omawiane na posiedzeniach Komisji:  

- do pkt 6 f) projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji udziału Powiatu 

Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania inwestycyjnego 

realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. Starosta dodał, że ten projekt 

uchwały dotyczy Gminy Maszewo. 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad sesji  zaproponowanego przez Starostę projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku obrad sesji 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako 

partnera przy dofinansowaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 

programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 

drogowej na lata 2016-2019”, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 16 radnych. 

do pkt 6 g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji udziału Powiatu 
Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania inwestycyjnego 
realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i 
powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. Starosta dodał, że projekt 
uchwały dotyczy Gminy Nowogard. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad sesji zaproponowanego przez Starostę projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku obrad sesji 
projektu uchwały w sprawie wyrażenia intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako 
partnera przy dofinansowaniu zadania inwestycyjnego realizowanego w ramach 
programu wieloletniego pn. „Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019”, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 16 radnych.  

do pkt 6 h) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogard 
na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi dojazdowej do 
Zespołu Szkół Ogólnokształcących, boisk Orlik i hurtowni przy ul. Bohaterów Warszawy  
w Nowogardzie”, 

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie 

do porządku obrad sesji zaproponowanego przez Starostę projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku obrad sesji 
projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowogard na 
realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa drogi dojazdowej do Zespołu 
Szkół Ogólnokształcących, boisk Orlik i hurtowni przy ul. Bohaterów Warszawy  
w Nowogardzie”, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 16 radnych. 

Godz. 13.10 na obrady sesji przybył radny Kazimierz Lembas – stan 17 radnych. 
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Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej wniósł o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji trzech projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia skarg i tak: 

do pkt 6 k) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 6 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad sesji  zaproponowanego przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej projektu 
uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku sesji projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 6, Rada głosowała jednogłośnie za 
w obecności 17 radnych.   

do pkt 6 l) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 8 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad sesji  zaproponowanego przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powyższego 
projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku sesji projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 8, Rada głosowała jednogłośnie za   
w obecności 17 radnych.   

do pkt 6 m) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 9 

Przewodniczący Rady, K. Ziemba poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 
obrad sesji  zaproponowanego przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej powyższego 
projektu uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za wprowadzeniem do porządku sesji projektu 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 9, Rada głosowała jednogłośnie za 
w obecności 17 radnych.   

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie porządek obrad 
sesji z wprowadzonymi zmianami.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem porządku obrad VIII sesji, Rada 
głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych. 

Ad 1.c. Przewodniczący Rady, K. Ziemba, poinformował, że protokół z VII sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 10 września 2015 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady  

i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z VII sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 10 września 2015 r. został przyjęty przez Radę jednogłośnie za, w obecności 17 

radnych.    

Starosta Tomasz Kulinicz wspólnie z Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim  

i Przewodniczącym Rady Powiatu Kazimierzem Ziemba wręczyli Stypendia Rady Powiatu 

w Goleniowie za wyniki w nauce czterem uczniom szkół ponadgimnazjalnych 
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prowadzonych przez Powiat Goleniowski. Zgodnie z Powiatowym Programem wspierania 

edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży oraz wyrównywania szans edukacyjnych dzieci  

i młodzieży Stypendia przyznane zostały na rok szkolny 2015/2016 następującym 

uczniom: 

1. Dominice Kaczmarek – uczennicy I Liceum Ogólnokształcącego im. ppor. Emilii 

Gierczak w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie;  

2. Darii Dendał – uczennicy I Liceum Ogólnokształcącego im. ppor. Emilii Gierczak  

w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie; 

3. Katarzynie Kozłowskiej – uczennicy Technikum Nr 1 w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych im. Stanisława Staszica w Nowogardzie 

4. Adrianowi Molenda – uczniowi Technikum Nr 1 w Zespole Szkół nr 1 w Goleniowie.  

Ad 2. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 

stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

Ad 2.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2014/2015 była omawiana na posiedzeniu Zarządu  

w dniu 13 października 2015 r.  i została przez Zarząd pozytywnie zaopiniowana. Starosta 

dodał, że Zarząd zawnioskował do Zespołu ds. racjonalizacji oświaty, który funkcjonuje  

w powiecie aby w najbliższym czasie spotkał się w celu przyjrzenia się funkcjonującej 

oświacie w powiecie. Ponadto Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu dyskutował na 

temat przygotowania strategii szkolnictwa zawodowego dla Powiatu Goleniowskiego jako 

jednego z najważniejszych elementów, który ma wpływ na rynek pracy i na możliwość 

pozyskiwania środków zewnętrznych w tych dziedzinach.    

Ad 2.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawioną informację.  

Godz. 1315  obrady sesji opuścił radny Wojciech Włodarczyk – stan 16 radnych.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2014/2015, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 

16 radnych. 

Ad 3. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Goleniowskiego stanowi zał. nr 

3 do protokołu.  

Godz. 1320 na salę obrad sesji przybył radny Wojciech Włodarczyk – stan 17 radnych.  

Ad 3.a. Starosta Tomasz Kulinicz poinformował, że Sprawozdanie z realizacji Strategii 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego było omawiane na posiedzeniu Zarządu Powiatu  

w dniu 13 października 2015 r. i zostało pozytywnie zaopiniowane. Starosta dodał, że ta 
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Strategia przestanie funkcjonować w tej formie od roku 2016. Rada podjęła uchwałę  

o Polityce Rozwoju Powiatu jako nowym elemencie, a prace nad zmianą Polityki zostaną 

wdrożone w nowym roku. Starosta zwrócił się z prośbą do Rady o przyjęcie 

przedstawionej Strategii pomimo wielu wątpliwości, które zostały zgłoszone na 

komisjach przez radnych, by móc rozpocząć prace nad nową oceną celów, które zostały 

przyjęte do realizacji przez Powiat Goleniowski. 

Ad 3.b. Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja po szerokiej dyskusji i wysłuchaniu pana Łukasza Mituły, Dyrektora 
WIR przyjęła nie jednogłośnie do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje również po dłuższej 

dyskusji przyjęły nie jednogłośnie do wiadomości przedstawione sprawozdanie. 

Radna Danuta Farniarz powiedziała, że radni dość często słyszą o tym, że ważne dokumenty 

zaakceptowane przez Zarząd zawierają  poważne uchybienia i w ślad za taką informacją idzie 

prośba o to, żeby jednak przychylić się do przyjęcia tego dokumentu ponieważ czas nagli, że 

czeka radnych dodatkowa praca i że już nigdy więcej w przyszłości te uchybienia nie będą się 

powtarzały. Radna stwierdziła, że Przewodniczący Komisji delikatnie zaznaczyli, że na 

posiedzeniach Komisji były prowadzone dyskusje, były przedstawiane pewne uwagi i że 

sprawozdanie zostało przyjęte, choć nie jednogłośnie. Zdaniem radnej sposób przygotowania 

tego sprawozdania odbiega daleko od jakiegokolwiek poziomu, który można by zaprezentować 

na takim gremium jak Rada Powiatu i ten sposób uwłacza poziomowi Rady. To jest poziom 

pytania jak się nazywa domek dla pszczół na dwie litery i pierwsza litera jest literą „u”. To jest 

poziom przedszkolaka kiedy to np. graficznie przedstawia się ilość zawiązanych  

i realizowanych partnerstw zagranicznych i zwraca się uwagę na to, że w 2013 r. było zero  

i w 2014 r. jedno partnerstwo z siedzibą w Veles i wizualizuje się to radnym graficznie 

słupkiem jeden, żeby radni sobie wyobrazili jaka jest różnica pomiędzy  zero, a jeden. Podobnie 

jest jeżeli chodzi o wykres graficzny czy słupkowy kiedy chodzi o pokazanie różnicy pomiędzy 

6 a 7 itd. Brak jest jakichkolwiek wniosków. Radna zaznaczyła, że gdyby była niewidoma 

poprosiła by kogoś o odczytanie zawartości tego dokumentu jakie są w nim zawarte wnioski, 

spostrzeżenia i ktoś musiałby powiedzieć, że jest tu słupek i nie ma żadnych wniosków i nie ma 

żadnej merytorycznej wiedzy. Radna stwierdził, że jest zdegustowana i jest przeciwna 

przyjęciu tego dokumentu. Radna powiedziała, że rozumie troskę wyrażona przez pana 

Starostę ale nagminnie dokumenty posiadają takie wady, które nie pozwalają przyjąć Radzie 

takiego sprawozdania do realizacji.  

Radny Kazimierz Lembas powiedział, że odniósł podobne wrażenie, co radna Danuta Faryniarz 

Zdaniem radnego ani Zarząd Powiatu, ani referujący nie zapoznał się z tym dokumentem  

i przedstawił dokument z tak zwanego „biegu”, ponieważ w czasie dyskusji na posiedzeniu 

Komisji Budżetu i Rewizyjnej były widoczne rozbieżności pomiędzy Zarządem, a referującym 

panem Łukaszem Mitułą Dyrektorem WIR, który również się nie zgadzał z zapisami w tym 

sprawozdaniu. Radny powiedział, że należy sobie powiedzieć, iż materiał jest źle przygotowany 

i nie odzwierciedla tego, co radni w strategii zawarli. Radnemu zabrakło w tym sprawozdaniu 
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wniosków mówiących do jakiego stanu należy dążyć i co chcemy osiągnąć, co się udało zrobić,  

a jakie działania zostały odłożone na później. Zdaniem radnego strategia opracowana przez 

wydział i radnych była dobra i nie podziela zdania, że należy z niej zrezygnować.  

Radny Czesław Siwek powiedział, że w sprawozdaniu z realizacji strategii jest mowa o tym ile 

określonych zabiegów wykonał SCM Sp. z o.o. w Goleniowie, natomiast zabrakło informacji  

i wskaźników z działalności Szpitala Rejonowego w Nowogardzie, który obsługuje pewną część 

populacji z terenu Powiatu Goleniowskiego realizując zadania powiatu ponad swoje siły,  

z własnych środków i na własny koszt, aby poprawić stan, za który odpowiada powiat  

i Starostwo, dlatego należy zakasać rękawy i do roboty.    

Radny Paweł Gulbinowicz zapytał dlaczego materiał zawierający błędy, które zostały 

ujawnione w poniedziałek na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty nie został 

poprawiony do wtorku do posiedzenia Komisji Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej. 

Radny stwierdził, że był to materiał bezwartościowy z dużą ilością błędów, które nie zostały 

poprawione i nie wiadomo dlaczego.              

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że po posiedzeniach Komisji, Zarząd zdawał sobie sprawę 

z tego, że pewne wątpliwości, co do przedstawionego materiału pojawiły się na Komisjach i nie 

jest tak do końca, że Zarząd Powiatu w ogóle nie zapoznał się z tym materiałem. Zarząd zwrócił 

uwagę na tabelę, która zawiera ocenę celów i pokazuje jak co roku były realizowane cele 

zawarte w strategii i wyszło jak wyszło. Zarząd przyznał się do błędu i można dziś uznać, że 

przyjęcie sprawozdania ze strategii nie jest konieczne ale ten dokument trochę dubluje się 

przyjętą Polityką Rozwoju i dlatego należałoby zakończyć prace nad strategią i zamknąć ten 

temat  

i przejść formalnie do Polityki Rozwoju. Starosta dodał, że przy pracach nad Polityką Rozwoju 

trzeba będzie się zastanowić nad jej zakresem i czego ma dotyczyć, czy materiał będzie 

zawierał dane wszystkich zadań, za które powiat odpowiadam, czy wszystko to co znajduje się 

na terenie powiatu, a dotyczy służby zdrowia, czy oświaty by móc konsekwentnie to realizować 

i oceniać przedstawione cele. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta odniósł się do 

zarzutu radnej Danuty Faryniarz, że sprawozdanie nie zawiera wniosków ale pewna forma 

przygotowywanych dokumentów jest przez radnych co jakiś czas zmieniana, dlatego Zarząd 

przychyla się do prośby radnych i następne sprawozdania będą przygotowywane w formie 

opisowej i będą zawierały wnioski jeżeli takowe będą. Ponadto Starosta powiedział, że Zarząd 

wszystkie uwagi przyjął jednakże poprosił radnych o jego przyjęcie zgodnie z własnym 

sumieniem i zapewnił, że  

w nowym roku rozpoczną się prace nad stworzeniem nowego dokumentu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Sprawozdania z realizacji Strategii 

Rozwoju Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 9 głosami za, przy 5 głosach wstrzymujących 

się i 3 głosami przeciw, w obecności 17 radnych.    

Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Informację Starosty Goleniowskiego z analizy 

oświadczeń majątkowych, która stanowi zał. nr 4 do protokołu.   
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawioną informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji Starosty Goleniowskiego  

z analizy oświadczeń majątkowych, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.   

Ad 5. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił Informację 

Przewodniczącego Rady Powiatu z analizy oświadczeń majątkowych, która stanowi zał. nr 5 do 

protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawioną informację.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem Informacji Przewodniczącego Rady 

Powiatu z analizy oświadczeń majątkowych, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 

radnych.  

Ad 6.a. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie realizacji przez 

Powiat Goleniowski wspólnie z gminami zadania polegającego na udzielaniu nieodpłatnej 

pomocy prawnej, który stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.  
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie realizacji 
przez Powiat Goleniowski wspólnie z gminami zadania polegającego na udzielaniu 
nieodpłatnej pomocy prawnej, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/74/15 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 6.b. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, który stanowi 

zał. nr 8 do protokołu. Starosta poprosił radnych o uwzględnienie autopoprawki w 
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programie, ponieważ wkradł się błąd w postaci starej nazwy wydziału, zamiast Wydział 

Kadr  

i Administracji powinien być Wydział Administracji i Bezpieczeństwa.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Radna Danuta Faryniarz powiedziała, że dziś na sesji nie będzie tak pozytywna, jak na 
posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Oświaty, gdzie zagłosowała pozytywnie pomimo 
szeregu zastrzeżeń, które podtrzymuje i bardzo krytycznie ocenia przygotowany program 
współpracy powiatu z organizacjami pozarządowymi. Radna zwróciła uwagę na to, że w § 6  
programu wyszczególniono kilkanaście priorytetów na realizację zadań publicznych i do tych 
priorytetów przygotowano trzy zadania do realizacji tj. organizacja imprez sportowych, 
ochrona wód na terenie Powiatu Goleniowskiego i edukacja ekologiczna oraz promocja 
zdrowia.  Radna odniosła się do zadania, które formułowane jest od wielu, wielu lat i nosi 
nazwę ochrona wód na terenie Powiatu Goleniowskiego, kiedy wielokrotnie już, również w 
roku poprzednim  radna mówiła, że to zadanie nie trafia do nikogo i nie jest realizowane, bo tak 
naprawdę nie wiadomo o co chodzi w tym zadaniu. Radna otrzymała odpowiedź od pani 
Sekretarz, że jest to ustawowy nakaz, radna szczegółowo zapoznała się z ustawą o współpracy 
powiatu z organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego i w sferze zadań publicznych, o których mowa w art. 4 wymienionej ustawy nie ma 
nic na temat ochrony wód o ile o ekologii jest i można łączyć jedno z drugim, ale tutaj w tym 
zadaniu za pomocą spójnika „i” powiedziano, że chodzi o zadanie, które polega na ochronie 
wód na terenie powiatu i przechodzi w edukację ekologiczną także. Radna zapytała o jaką 
ochronę wód chodzi czy głębinowych, podziemnych, czy w kranie? Radna stwierdziła, że 
program jest marny, powielany co rok taki sam na zasadzie kopiuj wklej nawet z błędami, bo 
pan Starosta mówi, że wkradł się błąd, kiedy powiela się zadanie z zakresu promocji zdrowia i 
nikt tego nie widzi, nikt tego nie sprawdza i nikt tego nie czyta. Daje się taki materiał radnym do 
zatwierdzenia, dokument marnej jakości, który nie daje szansy organizacjom pozarządowym 
na współpracę z powiatem. Radna stwierdziła, że współpraca powiatu z organizacjami 
pozarządowymi od dawna jest na najgorszym poziomie i tej współpracy w zasadzie nie ma, 
pieniądze, które z roku na rok są coraz mniejsze i tak wracają do budżetu. Radni słyszą, że nie 
ma zainteresowania, toteż radna się nie dziwi ponieważ propozycje przygotowane przez 
powiat są nijakie i informowanie organizacji pozarządowych, w tym np. Związku Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów ludzi w określonym wieku informowanie poprzez stronę internetową 
woła o pomstę do nieba, bo jeśli nawet w domach są komputery, to kto z nich korzysta i zasięga 
informacji na ten temat i ogłoszonych konsultacji. Nikt nie zadaje sobie trudu żeby choć jednym 
pismem raz w roku organizacje pozarządowe zaprosić do Starostwa, powiedzieć coś miłego, 
przybliżyć tę współpracę ale nic takiego się nie dzieje, radna ma wrażenie, że wręcz przeciwnie 
im mniej ktoś chce czegokolwiek, tym lepiej dla zarządzających. Ponadto radna upomniała się 
jak co roku o to, aby na stronie internetowej powiatu znalazł się raport z przeprowadzonych 
konsultacji.             
 
Radny Kazimierz Lembas zwrócił się z pytaniem do Starosty do kiedy organizacje pozarządowe 
mogą składać wnioski o dofinansowanie. 
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Starosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że wnioski mogą być składane w każdym czasie,  
w ciągu roku i wniosek może również określać w jakiej formie organizacja oczekuje wsparcia.  
Natomiast dla Zarządu lepiej byłoby, aby te wnioski były składane przed opracowaniem 
budżetu powiatu. Starosta powiedział, że zdaniem Zarządu organizacje pozarządowe powinny 
z własnymi pomysłami i propozycjami występować o wsparcie do powiatu i powinny to być 
zadania o charakterze powiatowym. Ponadto Starosta dodał, że nie widzi potrzeby zlecania 
zadań do realizacji organizacjom pozarządowym, ponieważ są one realizowane przy pomocy 
jednostek powiatu i wydziałów  Starostwa. Ponadto Starosta stwierdził, że nie zgadza się z 
radną Danutą Faryniarz, że wybieranych jest kilka organizacji od tak a zadania, które są 
wymienione  
w programie np. ochrona wód wynika z ustawy o ochronie środowiska. Jeżeli chodzi  
o pozostałe zadania takie jak edukacja ekologiczna, to taki wniosek jest zgłaszany co roku przez 
Ligę Ochrony Przyrody, a ogłaszany konkurs dotyczący promocji zdrowia jest pomysłem 
Powiatowego Koła Diabetyków. Starosta powiedział, że katalog zadań, który jest zawarty  
w  ustawie służy do tego, aby w tych obszarach samorządy mogły ogłaszać konkursy pod 
warunkiem, że jest taka potrzeba i mają na to środki, dlatego zdaniem Starosty nazywanie tego 
dokumentu marnym, jest subiektywną oceną radnej Danuty Faryniarz. W dokumencie tym 
zawarte są przepisy ustawy i przedstawione propozycje, które są podyktowane potrzebami  
i możliwościami finansowymi powiatu. Ponadto Starosta poinformował radnych, że oprócz 
zadań wymienionych w programie Zarząd współpracuje z klubami sportowymi, wspiera 
ochotnicze straże pożarne oraz Stowarzyszenie na Rzecz Bezpieczeństwa i akurat te działania 
nie zostały ujęte w tym programie, ponieważ są one realizowane w innych formach, poza 
ustawowym wymogiem i finansowane z innego paragrafu budżetowego. Na zakończenie 
swojej wypowiedzi Starosta podkreślił, że nie zgadza się z opinią, że jest to dokument marny, 
jest w nim minimalny zapis tego, co Zarząd Powiatu wspólnie z organizacjami będzie 
wykonywać.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz powiedział, że może warto postawić na jedną lub dwie imprezy duże 
o zasięgu powiatowym i takie konkursy ogłaszać, które miałyby również charakter 
promocyjny.  
 
Radna Danuta Faryniarz stwierdziła, że z oczywistych względów Starosta deprecjonuje to o 
czym mówi radna. Starosta ma za zadanie bronić swojego stanowiska i tak się dzieje. Radna nie 
chciałaby jednak żeby ostatnie słowo należało do pana Starosty. Ponadto radna odpowiedziała 
radnemu Pawłowi Gulbinowiczowi, że wszystkie działania, o których mówił Starosta są 
działaniami dodatkowymi. Radna poprosiła o to, aby wszystkie wykonywane zadania wynikały 
z ustawy, a nie były zadaniami dodatkowymi. Radna poprosiła radnych, o to aby zwrócić uwagę 
na sprawozdanie, które zostanie przedstawione, zgodnie z wymogiem ustawowym do 30 
kwietnia 2016 r. jakie organizacje pozarządowe korzystały z szans i możliwości jakie daje 
powiat. Zdaniem radnej, czy ten dokument jest , czy go nie ma jest bez znaczenia, ponieważ 
poziom współpracy powiatu z organizacjami pozarządowymi byłby taki sam gdyby tego 
dokumentu nie było, o tym radna jest przekonana, mając na to dowody w postaci sprawozdań 
składanych rok rocznie i pieniędzy przeznaczonych na współpracę. Tak powiat, jak i gmina 
mają ustawowy obowiązek wobec organizacji pozarządowych.  
 
Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że nie chce mieć ostatniego zdania, natomiast jest 
zwolennikiem dyskusji. Powiat i gmina mają swoje zadania, również względem organizacji i 
Starosta się zgadza z tym, że w miarę możliwości powinniśmy tak samo o nie dbać. Tylko 
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patrząc na to jakie dochody są w gminach, a jakie w powiecie widać możliwości każdego z 
samorządu. Gmina jest szczeblem samorządu terytorialnego najbliżej mieszkańców i zadań i 
najwięcej organizacji pozarządowych działa na terenie gmin, bo takie jest ich założenie. 
Stowarzyszenie, które powstawało przy grupie założycielskiej wpisywało do statutu, że 
terenem działania jest Gmina Nowogard. Stowarzyszenia, które powstają o charakterze 
ponadgminnym, a coraz więcej takich stowarzyszeń powstaje mają one możliwość ubiegania 
się o środki powiatowe i gdyby powiat miał takie dochody to Starosta zapewnił, że wtedy nie 
miałby takiego dylematu proponując Zarządowi i Radzie wykonanie pewnych dokumentacji na 
inwestycje drogowe tylko  przeznaczyłby kilkaset tysięcy złotych na imprezy kulturalne, 
sportowe i edukacyjne. Starosta powiedział, że spotyka się często z uniwersytetami trzeciego 
wieku, emerytami, czy różnymi grupami stowarzyszeń, które piszą wnioski o dofinansowanie i 
tylko ze względu na brak środków Starosta przeznacza kwoty rzędu 200 - 300 zł wsparcia na 
różnego rodzaju zakup pucharów, medali czy drobnych nagród po to, aby cokolwiek te 
organizacje dostały. Starosta stwierdził, iż po części zgadza się z radną Danuta Faryniarz, że bez 
tego dokumentu byłoby tak samo. Program taki musi być, ponieważ jest to wymóg ustawowy, 
ale dla powiatu z racji możliwości dziś niewiele wprowadza, a zapis § 6 programu jest 
dosłowny, że „ … do priorytetowych zadań Powiatu należą: ….” nie znaczy to, że obligatoryjnych 
dlatego nie musimy tych wszystkich zadań wykonywać, a to na jakie zadania wnioski wpłynęły 
i uznaliśmy, że mamy środki jest to właściwe z uwagi na funkcjonowanie naszej jednostki 
zaproponowaliśmy właśnie trzy zadania. Wniosków jest bardzo dużo, natomiast możliwości 
finansowe powiatu są ograniczone, a powiat może dofinansowywać imprezy o charakterze 
ponadgminnym. Zdaniem Starosty ustalenie priorytetowego zadania jest pewną formą, ale 
może prowadzić do zdyskwalifikowania pozostałych wnioskodawców. Za kilka tygodni Rada 
otrzyma projekt budżetu na 2016 r. gdzie będzie wskazana kwota, którą Zarząd zaproponuje 
jako fundusz reprezentacyjny Starosty, który tak naprawdę jest przeznaczany na wsparcie 
organizacji pozarządowych.    
 
Radna Danuta Faryniarz wniosła do Starosty o udzielanie odpowiedzi na piśmie 
organizacjom pozarządowym, które wnoszą o wsparcie finansowe, a takiego wsparcia nie 
otrzymują.  

Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur powiedział, że funkcjonowanie i organizacja mają być 
finansowane ze środków własnych organizacji, a powiat może jedynie wspierać zadania  
realizowane przez powiat, czyli powierzać swoje zadania do wykonania w tańszy, lepszy 
sposób organizacjom pozarządowym. Powiat nie jest od tego, aby utrzymywać 
organizacje pozarządowe.    

Godz. 1400 – obrady sesji opuścił Starosta Tomasz Kulinicz – stan 16 radnych.  

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały.   

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2016, Rada głosowała 

15 głosami za, przy 1 głosie przeciw. 

UCHWAŁA NR VIII/75/15 stanowi zał. nr 9 do protokołu.   

Godz. 1405 – na obrady sesji przybył Starosta Tomasz Kulinicz – stan 17 radnych.  
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Ad 6.c. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Goleniowskiego, który stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Goleniowskiego, Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  
 
UCHWAŁA NR VIII/76/15 stanowi zał. nr 11 do protokołu.   
 
Ad 6.d. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4100Z Szczecin/przejazd 

kolejowy-skrzyżowanie z ul. Kablową oraz odcinka drogi nr 4104Z. Projekt uchwały 

stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały uchylającej uchwałę  

w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej odcinka drogi nr 4100Z 

Szczecin/przejazd kolejowy-skrzyżowanie z ul. Kablową oraz odcinka drogi nr 4104Z, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/77/15 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Ad 6.e. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Goleniów na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą „Przebudowa 

układu drogowego w obrębie ulic: Słowiańskiej, Niemcewicza oraz Barnima I w Goleniowie 

wraz z infrastrukturą techniczną”, który stanowi zał. nr 14 do protokołu.    

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Goleniów na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Przebudowa układu drogowego w obrębie ulic: Słowiańskiej, Niemcewicza oraz Barnima I 

w Goleniowie wraz z infrastrukturą techniczną”, Rada głosowała jednogłośnie za,  

w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/78/15 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

Ad 6.f. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania 

inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”. (Sokolniki - Gmina 

Maszewo). Projekt uchwały stanowi zał. nr 16 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania 

inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/79/15 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

Ad 6.g. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia intencji 

udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania 

inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju 

gminnej  

i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”,(Wojcieszyn-Miętno, Gmina 

Nowogard). Projekt uchwały stanowi zał. nr 18 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 

intencji udziału Powiatu Goleniowskiego, jako partnera przy dofinansowaniu zadania 

inwestycyjnego realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Program rozwoju 

gminnej i powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016-2019”, Rada głosowała 

jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/80/15 stanowi zał. nr 19 do protokołu.   

Ad 6.h. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 
„Przebudowa drogi dojazdowej do Zespołu Szkół Ogólnokształcących, boisk Orlik i hurtowni 
przy ul. Bohaterów Warszawy w Nowogardzie”. Projekt uchwały stanowi zał. nr 20 do 
protokołu. 
   
Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nowogard na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

„Przebudowa drogi dojazdowej do Zespołu Szkół Ogólnokształcących, boisk Orlik i hurtowni 

przy ul. Bohaterów Warszawy w Nowogardzie”, Rada głosowała jednogłośnie za, w 

obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/81/15 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

Ad 6.i. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały z autopoprawką  

w sprawie zmiany  budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., ,który stanowi zał. nr 

22 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 



15 
 

 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany  budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2015 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2015 r., Rada głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 

radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/82/15 stanowi zał. nr 23 do protokołu.   

Ad 6.j. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały  
z autopoprawką w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, który stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
 
Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 
Budżetu i Infrastruktury i Komisji Rewizyjnej poinformowała, że Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego glosowania za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2015-2027, Rada 

głosowała jednogłośnie za, w obecności 17 radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/83/15 stanowi zał. nr 25 do protokołu.   

Ad 6.k. Radny Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 6, który stanowi zał. nr 26 do protokołu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr rej. 6, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, w obecności 17 

radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/84/15 stanowi zał. nr 27 do protokołu.   

Ad 6.l. Radny Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 8, który stanowi zał. nr 28 do protokołu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr rej. 8, Rada głosowała 15 głosami za, przy 2 głosach wstrzymujących się, w obecności 17 

radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/85/15 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  
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Ad 6.m. Radny Paweł Gulbinowicz, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi nr rej. 9, który stanowi zał. nr 30 do protokołu.   

Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu, Izabela Żabicka odczytała projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

nr rej. 9, Rada głosowała 16 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się, w obecności 17 

radnych.  

UCHWAŁA NR VIII/86/15 stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

Ad 7.a. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  

w okresie od 27 sierpnia 2015 r. do 14 października 2015 r. stanowi zał. nr 32 do 

protokołu.    

Radny Kazimierz Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 8 ze str. 8 sprawozdania, zdaniem 

radnego umorzenie odsetek jest naruszeniem dyscypliny finansów publicznych.  

Ponadto radny K. Lembas odniósł się do udzielonej odpowiedzi w sprawie naliczenia kar 

umownych wykonawcy zadania pn. „Wymiana windy osobowej na windę dla osób 

niepełnosprawnych w istniejącym szybie budynku Cisy w Nowogardzie oraz wykonanie 

podjazdu dla osób niepełnosprawnych”. Radny powiedział, że w opinii prawnej, którą 

otrzymał nie ma ani jednego zdania na temat kar umownych. Dodatkowo radny K. 

Lembas zgłosił wątpliwość do projektowania budżetu powiatu, ponieważ Zarząd na 

ostatnim posiedzeniu zwiększył wydatki, które są w dyspozycji Wydziału Oświaty w 

bardzo wysokich kwotach w pkt 15 na str. 9 mowa jest o zwiększeniu planu wydatków 

ZSP w Nowogardzie na kwotę 300.000 zł, a w planie wydatków Szkoły Specjalnej 

zwiększa się o kwotę 455.000 zł. W związku z tym radny zapytał, czy rada uchwalając 

budżet o czymś nie wie, czy  niektórych wydatków nie można było przewidzieć.   

Skarbnik Powiatu, Zbigniew Mazur odpowiedział, na pytanie radnego K. Lembasa 

dotyczące umorzenia odsetek, w związku z kontrolą RIO pracownik RIO wymusił na 

pracowniku Wydziału Oświaty dokonanie rzeczy, których się nie powinno robić. To 

znaczy wymusił przekazanie dotacji i zwrot dotacji od szkoły, a problem polegał na 

rozliczeniu tego w formie dokumentowej właściwego wykazania wielkości dotacji, a one 

zostały już w styczniu rozliczone, stąd konieczność umorzenia tych odsetek, ponieważ nie 

był to błąd szkoły, a wymuszone działanie  pod wpływem opinii kontrolującego, z która 

Skarbnik się nie zgadza i taka opinia została przekazana pracownikowi RIO. Zdaniem 

Skarbnika nie można w ciągu roku wykonywać ruchów z dotacjami, natomiast należy 

dotację rozliczyć zgodnie z ustawą. Błąd polegał na tym, że szkoła wykazała w 

dokumentach jednego ucznia mniej.  

Następnie Skarbnik powiedział, że jeżeli chodzi o przekazywane dotacje szkołom, to od 

ośmiu lat jest tak samo tzn. budżety szkół i innych jednostek zasilane są w ciągu roku, 

ponieważ w grudniu przy uchwalaniu budżetu, po zestawieniu dochodów i potrzeb 

jednostek Zarząd nie jest w stanie od razu sfinansować wszystkich wydatków, dlatego 

został przyjęty i funkcjonuje program bonów oświatowych i jednostki oświatowe 
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otrzymują środki na początku roku, zgodnie z tym co przychodzi w subwencji, a w ciągu 

roku po pojawieniu się dochodów zasilane są budżety szkół. 

Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radnego K. Lembasa, że na zapytanie dotyczące 

naliczenia kar umownych wykonawcy zadania pn. „Wymiana windy osobowej na windę 

dla osób niepełnosprawnych w istniejącym szybie budynku Cisy w Nowogardzie oraz 

wykonanie podjazdu dla osób niepełnosprawnych” odpowiedzi udzieli radnemu raz 

jeszcze.  

Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się do wypowiedzi radnego K. Lembasa odnośnie 

projektowania budżetu powiatu i powiedział, że tak jak wcześniej powiedział Skarbnik 

Powiatu od kilku lat stosowana jest taka metoda, która się sprawdza. Zarząd stara się 

wydatkować środki racjonalnie, natomiast jednostki budżetowe nie koniecznie, dlatego 

część środków na oświatę jest zabezpieczanych w poszczególnych wydziałach tj. 

finansowym i oświaty i w ten sposób kontrolowane są wydatki jednostek.  

Ad 7.b. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował radnych, że 

trwają prace Komisji Statutowej i jest taki plan, aby na sesji 17 grudnia 2015 r. uchwalić 

nowy Statut. Ponadto Przewodniczący poinformował radnych, że wpłynęło zaproszenie 

na uroczystość „Godzinę Pamięci na cmentarzu wojennym w Starym Czarnowie, która 

odbędzie się 14 listopada 2015 r. o godz. 1100. Zaproszenie stanowi zał. nr 33 do 

protokołu.      

Na zakończenie swoich informacji Przewodniczący Rady poinformował radnych, że 

zmarła mama kolegi radnego Bogusława Grodzia i pogrzeb odbędzie się 30 października 

o godz. 1100 w Cerkwicy.    

Ad 8. Radny Sylwester Górzny poinformował, że Komisja Spraw Społecznych i Oświaty 

wniosła do zarządu powiatu o zakup rębaka na potrzeby Wydziału Dróg Powiatowych.  

1. Radna Danuta Faryniarz wniosła do Starosty o udzielanie odpowiedzi na piśmie 
organizacjom pozarządowym, które wnoszą o wsparcie finansowe, a takiego wsparcia 
nie otrzymują.  

2. Radny Kazimierz Lembas wniósł o dokładniejsze przekazywanie radnym informacji  
z działalności Zarządu Powiatu między sesjami i odpowiedzi na interpelacje.  
W sprawozdaniu Zarządu Powiatu w okresie od 04.06.2015 r. a 28.08.2015 r. jest 
mowa o tym, że czynsz dzierżawny SCM Sp. z o.o. w Goleniowie wynosi 80.685,39zł, 
natomiast w odpowiedzi na interpelację radnej Danuty Faryniarz, którą podpisał 
Starosta Tomasz Kulinicz mówi się, że ten sam czynsz dzierżawny wynosi 82.222 zł, a 
obecna stawka dzierżawy wynikająca z umowy wynosi 0,14 zł za m2, a w odpowiedzi 
na interpelację jest napisane, że stawka za czynsz dzierżawny wynosi 0,14%. Radny 
chciałby uzyskać informację, która stawka za czynsz dzierżawny w tej odpowiedzi jest 
prawdziwa  
i zwrócił się z prośbą o sprostowanie tej odpowiedzi na interpelację. 

3. Radny Kazimierz Lembas ustosunkowując się do odpowiedzi na interpelację z VII sesji  
z dnia 10.09.2015 r. dotyczącej rozważenia możliwości zmiany uchwały Rady Powiatu  
w ten sposób, by Powiat bezpośrednio zawierał umowy dzierżawy  
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z podmiotami, z którymi obecnie umowy zawiera SCM Sp. z o.o. w Goleniowie, zwrócił 
się z prośbą o udzielenie odpowiedzi po jakich stawkach SCM Sp. z o.o.  
w Goleniowie poddzierżawia obiekty czy po stawkach, które są naliczane przez 
właściciela, czy po innych bo jeśli tak, to stanowi to dochód z dzierżawy. Radny wniósł  
o to, aby do czasu kiedy usługi świadczone przez Firmę „ABOMED” nie będą 
świadczone przez SCM należałoby te budynki wyłączyć z umowy dzierżawy z SCM Sp. z 
o.o.  
w Goleniowie i powiat sam powinien te budynki dzierżawić. 

4. Radny Kazimierz Lembas wniósł do Przewodniczącego Rady Powiatu o udzielenie 
odpowiedzi na piśmie, co z odpowiedzią na zapytanie kierowane do Przewodniczącego 
pani Sylwii Kasprzyk.     

5. Radny Kazimierz Lembas wniósł do Starosty o załączanie radnym do wiadomości 
odpowiedzi na wnioski kierowane przez Sołtysów, którzy zgłaszają potrzeby napraw  
i remontów dróg oraz wykonanie chodników. Dodatkowo radny poprosił  
o dołączenie do projektu budżetu na 2016 r. wniosków zgłaszanych przez te  podmioty.  

6. Radny Czesław Siwek stwierdził, iż w dniu 08.10.2015 r. na objeździe dróg 
powiatowych przez radnych nie zostały uwzględnione drogi powiatowe znajdujące 
się na terenie Gminy Maszewo dlatego wniósł o zlustrowanie wszystkich dróg 
powiatowych, w celu ustalenia ich stanu technicznego i przeanalizowanie jakie jest 
natężenie ruchu na poszczególnych drogach i jakie mają znaczenie strategiczne dla 
gospodarki, by planowane inwestycje drogowe były celowe.  

7. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił się do Komendanta Komendy Powiatowej Policji  
w Goleniowie o zwrócenie uwagi policjantom patrolującym miasto na zachowanie 
bezpieczeństwa podczas zatrzymywania kierowców za wykroczenia drogowe 
(używanie świateł, przejeżdżanie radiowozu na czerwonym świetle, przy SP 2, gdzie 
na pasach znajdują się piesi). 

8. Radny Paweł Gulbinowicz zwrócił uwagę na źle usytuowane zdaniem radnego patrole 
policyjne kontrolujące prędkość kierujących pojazdami na ul. Nowogardzkiej. Radny 
zwrócił uwagę, że kierujący pojazdami po minięciu patrolu przy mostku i przy 
działkach ogrodowych rozpędzają swoje auta do nadmiernej prędkości przy szpitalu. 
Natomiast brak jest patroli policyjnych na ul. Wolińskiej, gdzie kierowcy poruszają się 
z nadmierną prędkością w terenie zabudowanym.   

9. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o zmianę organizacji ruchu na ul. Grenadierów 
„zakaz skrętu w prawo dla ciężarówek”, które niszczą drogę ciągle naprawianą. 
Zdaniem radnego ciężarówka mogłaby wjeżdżać w ul. Grenadierów po przejechaniu 
przez rondo. 

10. Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o uhonorowanie przez powiat pani Ewy Durskiej, 

mieszkanki Powiatu Goleniowskiego, która została mistrzynią świata  

w pchnięciu kulą i zakwalifikowała się na paraolimpiadę w Rio de Janeiro w 2016 r. 

 

Komendant Powiatowy Policji, Krzysztof Targoński odpowiedział radnemu Pawłowi 
Gulbinowiczowi, że policja swoje patrole ustawia w miejscach, gdzie może dokonać  
bezpiecznych zatrzymań kierowców, a bezpieczna kontrola kierowców polega na tym, 
aby zatrzymać samochód w taki sposób, aby nie narażać kierowców i policjantów na 
niebezpieczeństwo i bezwzględnie muszą być włączone światła błyskowe w radiowozie 
podczas interwencji. Ponadto Komendant poinformował, że zatrzymywanie się na 
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zatoczce autobusowej jest wykroczeniem i policja będzie notorycznie przy SP 2 
sprawdzać, czy nie jest blokowana zatoczka autobusowa, a osoby łamiące ten przepis 
będą karane mandatem karnym. Przy opiniowaniu przez policję miejsca do wysadzania 
dzieci przy szkole zaproponowano miejsca do zatrzymywania się. Jednakże istnieje jedna 
wada polegająca na tym, że dzieci wysadzane są bezpośrednio na ścieżkę rowerową, 
dlatego to rozwiązanie zostało zaopiniowane tymczasowo z uwagi na to, że jak na razie 
ruch rowerzystów jest mniejszy. W najbliższym czasie Komendant przedstawi nowe 
rozwiązanie uzgodnione  
z gminą, które będzie bezpieczne dla dzieci i dla rowerzystów oraz zgodne  
z obowiązującymi przepisami.      

Radny Sylwester Górzny, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 
odpowiedział radnemu Czesławowi Siwkowi na zarzut dotyczący tego, że na wniosek 
Komisji został zorganizowany objazd dróg powiatowych, lecz nie wszystkich. Radny 
powiedział, że zaproponowano objazd po drogach, które są ujęte na pierwszych miejscach 
w WPI. Ponadto nie było fizycznych możliwości do przejechania ponad 600 km dróg  
w jeden dzień. Na zakończenie radny S. Górzny poinformował, że na wiosnę 2016 r. 
zostaną zlustrowane pozostałe drogi powiatowe i wtedy wnioski radnego Cz. Siwak 
zostaną uwzględnione.  

11. Radna Danuta Faryniarz odniosła się do odpowiedzi na interpelację w sprawie 

realizacji Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego, który powinien 

być opracowany najpóźniej do 30 czerwca 2011 r. Radna otrzymała odpowiedź, że 

powiat programu nie ma. Uważa, że wyjaśnienia przedstawione w odpowiedzi na 

interpelację nie mają znaczenia. Znaczenie ma to, że od 4 lat obowiązywania ustawy 

nasz powiat jej nie realizuje. Radna stwierdziła, że w zaistniałej sytuacji prawnej nie 

znalazł się tylko powiat goleniowski, a mimo to to nasz powiat nie posiada 

Powiatowego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego. Inne powiaty poradziły 

sobie. Radna zapytała pana Starostę czy, kiedy i komu zostało zlecone opracowanie 

takiego programu, a jeśli tego pan Starosta do tej pory nie zrobił, to kiedy zamierza 

wywiązać się z ustawowego obowiązku? 

12. Radna Danuta Faryniarz zwróciła się z pytaniem do Starosty, dlaczego po raz 

pierwszy na uroczystości z okazji Dnia Edukacji Narodowej, zorganizowanej przez 

powiat nie zostali zaproszeni przedstawiciele związków zawodowych. Zdaniem 

nauczycieli taki stan rzeczy świadczy o zmarginalizowaniu tego środowiska.  

13. Radna Danuta Faryniarz wniosła o doprecyzowanie odpowiedzi na interpelację z VII 

sesji Rady Powiatu z dnia 10.09.2015 r. w przedmiocie stawki czynszu dzierżawnego 

obciążającego SCM Sp. z o.o. w Goleniowie.  

14. Radna Danuta Faryniarz: 

 zwróciła się do Przewodniczącego Rady z prośbą o uzupełnienie kopii 
dokumentów dotyczących zasądzenia Szpitalnemu Centrum Medycznemu spółka z 
o.o.  
w Goleniowie wypłacenia odszkodowania w wys. 700 tyś zł na rzecz firmy TARAN. 
Stwierdziła, że otrzymała skoroszyt kopii, w tym niektóre zupełnie zbędne, jak np. 
odpis z Rejestru Przedsiębiorców, natomiast inne istotne informacje zostały 
pominięte? Na przykład do pozwu z dnia 15. 12. 2012 roku z Sądu Okręgowego VII 
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Wydziału Gospodarczego w Szczecinie nie załączono wyroku Sądu. Radna 
poprosiła o ten dokument, z którego mogłaby wynikać argumentacja, dlaczego 
Spółka Szpitalna została obciążona winą i zobowiązana do zapłaty odszkodowania  
w sporze ze Spółką Taran. 

 Pani D. Faryniarz wyraziła zdziwienie, że pozostali radni nie zostali zapoznani  
z otrzymaną przez nią odpowiedzią na interpelację, przez co zostali pozbawieni 
wiedzy na podejmowany przez radną temat. 

 Radna powiedziała, że z przedstawionych dokumentów wynika, iż na pewnym 
etapie nie respektowano postanowień Sądu, w szczególności takich, że należy 
udostępnić biegłemu z zakresu budownictwa teren budowy w celu określenia 
jakości i zakresu prac i wstrzymać na krótki czas remont już rozpoczęty przez 
inną firmę. Także radca prawny reprezentujący interesy Szpitalnej Spółki 
dwukrotnie zwracał uwagę na taką potrzebę i ostrzegał przed „negatywnymi 
skutkami procesowymi” dla reprezentowanej przez niego spółki. Radna 
stwierdziła, że takiej potrzeby nie widział jednak dyrektor WRIP, pan Ł. Mituła. 
Radna zapytała, dlaczego zajął on takie stanowisko w sprawie. Opinia pana 
dyrektora Ł. Mituły zaważyła na uchwale Zarządu o niewstrzymaniu prac 
remontowych przez nową firmę, doprowadziła do niezabezpieczenia placu 
budowy na potrzeby oględzin przez biegłego. Radna zapytała, w jakim stopniu te 
decyzje wpłynęły na ostateczne sądowe rozstrzygnięcia? 

 Radna poprosiła o przedstawienie dokumentów, o których mówił dyrektor 
Mituła, że na bieżąco informował Szpital o ogłoszeniu postępowania na zadanie 
pn. „Przebudowa I piętra budynku Samodzielnego Centrum Medycznego  
w Goleniowie Sp. z o. o. Oddział ZOL, a Spółka nie zgłaszała żadnych zastrzeżeń do 
podjęcia prac przez Wykonawcę, którego wprowadzono na teren budowy, pomimo 
trwającego postępowania sądowego i zawnioskowanego dowodu z opinii biegłego” 
(protokół 72/12 Zarządu Powiatu), a to bieżące informowanie miało wpływ na 
podjęte przez niego działania. 

 Radna D. Faryniarz zwróciła uwagę na brak dokumentu od Rzecznika Dyscypliny 
Finansów Publicznych nt. wyjaśnień złożonych przez Prezesa Zarządu Spółki  
p. Zbigniewa Mazura w sprawie naruszenia dyscypliny finansów publicznych. 
Zapytała, czy wyjaśnienia pana prezesa zostały przyjęte przez Rzecznika 
Dyscypliny, czy zakwestionowane. Poprosiła o kopię odpowiedzi rzecznika. 

 Radna D. Faryniarz poprosiła o odpowiedź na pytanie, na jakim obecnie etapie 
jest sprawa związana z zapłatą firmie TARAN zasądzonej kwoty:  
 czy kwota ta została już zapłacona, 
 czy zostało złożone do Sądu odwołanie od wyroku, a jeśli tak, to na jakim 

etapie prawnym obecnie jest prowadzone postępowanie i jakie są w tej sprawie 
perspektywy. 

 Radna zapytała o dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska, która 
miała być wykorzystana na remont szpitala? Co się z nią stało, czy Powiat 
otrzymał tę dotację? 

 Radna D. Faryniarz zwróciła się o wyjaśnienia dotyczące umowy z firmą 
HELITEX, ponieważ są 2 dokumenty zawierają rozbieżne informacje”: 21 grudnia 
2011 r. została zawarta z firmą HELITEX umowa w trybie postępowania w formie 
przetargu nieograniczonego zgodnie z artykułem 39 Prawa zamówień 
publicznych (umowa podpisana i opieczętowana), po czym w późniejszym 
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terminie - 6 lutego 2012 znów ogłoszono zamówienie, tym razem w trybie z 
wolnej ręki, z innego artykułu, na ten sam zakres robót. Wartość szacunkowa 
zamówienia wynosiła  
w ogłoszeniu 262 119, 65 zł, ale wybrano ofertę firmy HELITEX z wyceną robót 
na 449 841, 42 zł, z którą wcześniej, w grudniu 2011 roku podpisano umowę, w 
której wartość robót określono właśnie na 449 841, 42 zł. Radna Danuta 
Faryniarz powiedziała, że wszystkie pytania podyktowane są chęcią znalezienia 
przyczyn, błędów czy zaniedbań przy podejmowaniu decyzji przez administrację, 
które doprowadziły Spółkę szpitalną do tak poważnej straty. Radna podkreśliła, 
że 700 tysięcy złotych, które należy czy należało zapłacić TARAN-owi, jest 
obciążeniem finansów szpitala, a jeszcze bardziej konkretnie- wynagrodzeń 
pracowników. Uzasadniała, że być może błędne decyzje osób nadzorujących 
inwestycję spowodowały uszczuplenie środków przeznaczonych na 
wynagrodzenia pracowników, którzy nie mieli nic wspólnego z decyzjami 
podejmowanymi  
w sprawie remontów. A teraz muszą wypracować środki z kontraktu z NFZ na 
pokrycie odszkodowania. 
Swoje zainteresowanie tematem uzasadniła również niepokojem i troską ludzi,  
w szczególności ze środowiska, którego bezpośrednio sprawa dotyczy, bo 
uregulowanie zapłaty firmie TARAN utożsamiają oni ze swoją stratą. 

 Radna Danuta Faryniarz zapytała o gwarancje prawne na to, że szpital jako 
Spółka prawa handlowego będzie pełnić tę rolę w takim stanie prawnym, że 
powiat będzie w 100 % jej właścicielem. Zapytała, czy i gdzie te gwarancje są 
zapisane? Czy nie ma obaw, że Spółkę Szpitalną za jakiś czas ktoś może wykupić i 
zmienić profil jej działania(np. na produkcję kiełbasy czy butów lub inną 
działalność). 

15. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o udzielenie odpowiedzi na piśmie czy i kiedy 
nastąpi realizacja interpelacji złożonej na III sesji Rady Powiatu w Goleniowie  
w dniu 19.02.2015 r. w sprawie naprawy odcinka drogi 150-200 m w 
miejscowości Świętowice.  

16. Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o udzielenie odpowiedzi, czy została zrealizowana 
interpelacja złożona na III sesji Rady Powiatu w Goleniowie w dniu 19.02.2015 r. 
dotycząca oznakowania dróg w znaki poziome. Radny doprecyzował, iż chodziło  
o oznakowanie dróg o nr 41112 i 41492 i czy jakieś działania zostały podjęte w tej 
sprawie, ponieważ radny jeżdżąc po tych drogach widzi, że nic nie zostało 
zrobione, w związku z tym wnosi o przedstawienie kosztów realizacji tego zadania.   

Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się do wniosku Komisji Spraw Społecznych  
i Oświaty w sprawie zakupu rębaka na potrzeby Wydziału Dróg Powiatowych  
i poinformował, że wniosek ten zostanie wpisany do projektu budżetu powiatu na 2016 r.   

Starosta odniósł się do wypowiedzi radnego K. Lembasa odnośnie współpracy powiatu  
z Burmistrzem Nowogardu. Starosta powiedział, że z terenu gminy Nowogard składane są 
do powiatu duże ilości wniosków od sołtysów z prośbą o wykonywanie napraw i 
remontów dróg. Starosta poinformował, że inwestycje drogowe w całym powiecie 
realizowane są  
w oparciu o WPI, gdzie inwestycje drogowe prowadzone są wspólnie z gminami pod 
warunkiem, że te gminy na to stać. Na zakończenie Starosta powiedział, że od pewnego 
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czasu podejście Burmistrza Czapli, co do prowadzenia wspólnie z powiatem inwestycji 
drogowych zmieniło się, z czego Starosta się cieszy.   

Starosta Tomasz Kulinicz powiedział, że na wszystkie pozostałe interpelacje i wnioski 
udzieli odpowiedzi na piśmie.   

Ad 9. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz 
Ziemba dokonał zamknięcia obrad VIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie o godz. 1540.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

                         Kazimierz Ziemba 

 

Protokołowała: 
Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 25 listopada 2015 r.  

 

 


